
Saksprotokoll i Kommunestyret - 24.10.2019  
 
 
Behandling: 
 
Torkil Berg (AP) fremmet alternativt forslag til vedtak: 
1. Tertialrapport pr. 30.08.2019 tas til etterretning.  
 
2. Avvik mellom budsjett og resultat viser et merforbruk på kr 18 mill. og er for stort. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren følge opp målsettingen om økonomisk måloppnåelse i 
forhold til budsjett.  
 
3. Kommunestyret anmoder om at framtidige rapporteringer gjøres i samme format som vedtatt 
budsjett med sammenlignbare regnskapsoppstillinger.  
 
4. Bruk/ disponering av merinntekter må fremmes som egen sak for kommunestyret.  
 
Rune Schei (H) fremmet følgende forslag til tilleggspunkt: 
Kommunestyret ber om at man tilstreber at tertialrapportene blir behandlet i respektive 
hovedutvalg før den presenteres i kommunestyret. 
 
I forhold til investeringer er det også ønskelig med en grundig gjennomgang av postene, slik at 
disse er klare før selve budsjettbehandlingen i desember. 
 
Kurt Myrabakk (FRP) ba om følgende protokolltilførsel.  
Når budsjett for 2020 legge så henstilles det til at en ser på at man har en dekningsgrad på 1,5 
% slik som kommunedirektøren ønsker. Det er behov for større robusthet i økonomien siden 
det dukker opp overforbruk som må hensyntas. For å forberede investeringer framover, bør 
kommunen sørge for fondsavsetninger for å redusere låneopptak.  
 
Ordfører godkjente protokolltilførselen i etterkant av møtet. 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom kommunedirektørens forslag og Torkil Berg (AP)sitt forslag ble 
Torkil Bergs forslag vedtatt med 30 mot 7 stemmer. 
De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Tom Andre Bredesen (KL), Arnar Utseth (KL), Dirdrik 
Frengen (KL), Janne Dyrendahl (KL), Terje Dyrendahl (KL) og Vegard Heide (MDG). 
 
Rune Schei (H) sine forslag til tilleggspunkt ble vedtatt med 36 mot 1 stemme. 
Den som stemte imot: Vegard Heide (MDG) 
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Tertialrapport pr. 30.08.2019 tas til etterretning.  
 

2. Avvik mellom budsjett og resultat viser et merforbruk på kr 18 mill. og er for stort. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren følge opp målsettingen om økonomisk 
måloppnåelse i forhold til budsjett.  

 
3. Kommunestyret anmoder om at framtidige rapporteringer gjøres i samme format som 

vedtatt budsjett med sammenlignbare regnskapsoppstillinger.  
 

4. Bruk/ disponering av merinntekter må fremmes som egen sak for kommunestyret.  
 

5. Kommunestyret ber om at man tilstreber at tertialrapportene blir behandlet i respektive 
hovedutvalg før den presenteres i kommunestyret. 



 
6. I forhold til investeringer er det også ønskelig med en grundig gjennomgang av postene, 

slik at disse er klare før selve budsjettbehandlingen i desember. 
 
 


